
 
 

BRM.0012.8.7.2020 

 

Protokół Nr 19/2020 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 15 grudnia 2020 r.   
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 12.00 – 12.40.  
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek:      - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak (włączył się z opóźnieniem). 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Stanisław Kowalewski – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, 

- Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

    i Funduszy Europejskich, 

-   Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału . 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią -  załączniki nr 1 i 2  do 

protokołu.  
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 18 z 24 listopada 2020 r.  

4. Sprawy wymagające opinii Komisji (zaopiniowanie projektów uchwał). 

5. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 18 Komisji Strategii i Promocji Miasta. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 18 Komisji z 24 listopada 2020 r.? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji (zaopiniowanie projektów uchwał). 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę pana Naczelnika Jaśtaka o przedstawienie projektu uchwały. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: : 

Jest obecny pan Prezes Kowalewski, który najlepiej przedstawi ten projekt uchwały 

jako szef przedsiębiorstwa, które opracowywało ten program. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Witam pana Prezesa i proszę o przedstawienie projektu uchwały. 
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2024, który stanowi – 

załącznik nr 3  do protokołu.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Damian Polak – członek Komisji: 

Na st. 12 w punkcie 3, myślnik 4 znajduje się zapis: „zainstalowanie i rozbudowa 

elektronicznego biura obsługi klienta e-BOK”. Z tego co się orientuję, na stronie jest 

już taki link, można się już zalogować. Chciałbym się dowiedzieć, w jakim zakresie 

będzie ta rozbudowa? Czy chodzi o system płatności, czy może o inne udogodnienia 

dla klientów? 
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji: 

Ten system ma umożliwić klientom łatwiejszy dostęp do kontaktu i zgłaszania uwag. 

Chcemy, aby ten system był przyjazny dla klienta.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Chciałabym zapytać, czy w najbliższym czasie możemy się spodziewać podwyżki za 

zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków, czy to nastąpi w późniejszym czasie? 
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji: 

Będzie nowy wniosek taryfowy na następne 3 lata. Poziom inwestycji nie ma tak 

naprawdę na wysokość opłat, ponieważ finansowanie odbywa się w ramach  funduszy 

pochodzących z amortyzacji. Więc tak, czy inaczej te fundusze znajdują się w cenie 
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wody. My nie inwestujemy z zysku, więc plan modernizacji nie spowoduje wzrostu 

opłat. Natomiast nie chciałbym czarować, że wszystko jest fajnie, bo nie wiem, czy 

Państwo wiecie, że od 1 stycznia 2020 roku spółka płaci 63 % drożej za energię 

elektryczną dostarczaną przez firmę energetyczną. To jest bardzo poważny wzrost, 

ale oprócz tego nastąpił wzrost płacy minimalne bieżącym roku, co spowodowało 

wzrost wszystkich usług. Wszelkie remonty w związku z tym kosztują nas niestety 

drożej. Nie chcę więc zapewniać, że na pewno nic się w tej materii nie wydarzy, ale 

mogę Państwa zapewnić, że ten plan, który +jest przedmiotem obrad Komisji nie ma 

wpływu na wzrost opłat za wodę i ścieki.   
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tabeli nr 4 są zapisane zadania rozwojowo-modernizacyjne. W związku z tym mam 

pytanie, czy przedstawione tutaj zadania mają poparcie w dokumentacji projektowo-

kosztorysowej? 
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji: 

Jeśli chodzi o dokumentacje sieciowe to te wykonujemy zazwyczaj w ciągu okresu 

zimowego, żeby w okresie letnim można by je realizować. Natomiast jeśli chodzi  

o największy projekt, który jest ujęty w tym planie, to on jest już w trakcie realizacji 

i to jest projekt na opracowanie hali na okresowe składowanie osadów. To zadanie 

jest w trakcie i powinno być zakończone do czerwca przyszłego roku.   
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Mam jeszcze pytanie odnośnie twardości wody. Czy te przewidziane inwestycje 

spowodują poprawę jakości wody? 
 

Stanisław Kowalewski – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji: 

Jest już zainstalowana instalacja pilotażowa do obniżania twardości wody i trwają 

badania. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Nie ma więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy zatem do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

 

Głosowanie   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Strategii 

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 31/2020 w sprawie uchwalenia planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2024. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę panią Naczelnik Marczewską o przedstawienie projektu uchwały. 
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Inowrocław, który stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 
 

Głosowanie   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Strategii 

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 32/2020 w sprawie w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Inowrocław. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 


